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В статье дано описание Верховного суда Японии. Примечательной чертой данного органа является на-

личие у него компетенции органа конституционного контроля. Авторы исследуют правовые основы его 

деятельности, организацию и порядок судопроизводства, а также причины, обусловливающие особенности 

проведения конституционного нормоконтроля. Также в статье дан анализ отдельных постановлений Вер-

ховного суда Японии, вынесенных за весь период его деятельности.
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Alexey ANTONOV, Anna GRITSENKO. The Supreme Court of Japan as a body of constitutional control. 

Overview and analysis of individual decisions (Part II)

The article provides a description of the Supreme Court of Japan. A notable feature of this Court is its competence to 

have powers of constitutional review. On the basis of various sources, the authors investigate the legal foundations of its 

activities, the organization and procedure of legal proceedings, as well as the reasons for the specifics of constitutional 

regulation. The article also provides an analysis of individual decisions of the Supreme Court of Japan, issued over 

the entire period of its activity.
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